
Protokół Nr XI/11/15

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 25  czerwca  2015  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                `

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu).

Radni nieobecni na sesji: Pani Anna Karasińska.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad. 1

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 maja 2015 roku.

3. Opinia  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  w  sprawie  dalszego  funkcjonowania

Przedsiębiorstwa  Komunikacji  Samochodowej  w  Staszowie  Spółka  z  ograniczoną

odpowiedzialnością – projekt nr 1/15.

4. Rozpatrzenie  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania

budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2014 rok:

- omówienie sprawozdania finansowego za 2014 rok;

- omówienie sprawozdania finansowego z wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za

2014 rok;

- omówienie informacji o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Staszów;

-  przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Kielcach  o  sprawozdaniach

z wykonania budżetu Miasta  i  Gminy Staszów za 2014 rok wraz z informacją o stanie

mienia komunalnego i objaśnieniami;

-  przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  w  sprawie

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów za 2014 rok;
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- dyskusja.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  2014  rok  wraz  ze  sprawozdaniem

z wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2014 rok – projekt nr 90/15, 

b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów za 2014 rok – projekt nr

91/15.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko - Gminnego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Staszowie za 2014 rok – projekt nr 92/15,

b) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2014 rok Staszowskiego Ośrodka 

Kultury w Staszowie – projekt nr 93/15,

c)  zatwierdzenia  rocznego sprawozdania finansowego za 2014 rok Biblioteki  Publicznej

Miasta i Gminy w Staszowie – projekt nr 94/15,

d)  wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2015 rok – projekt nr

97/15,

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027 –

projekt nr 98/15,

f) przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

Strefy „A” w Grzybowie – projekt nr 99/15,

g) przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

Strefy „B” i „C” w Grzybowie – projekt nr 100/15,

h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej – projekt nr 96/15,

i) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu ustnego ograniczonego –

projekt nr 104/15,

j)  dokonania zmiany Uchwały nr III/7/14 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 11 grudnia

2014 roku w sprawie powołania stałych komisji  Rady Miejskiej  w Staszowie,  ustalenia

zakresów ich działania i składów osobowych – projekt nr 95/15,

k) odwołania z funkcji przewodniczących Komisji Rady Miejskiej – projekt nr 101/15,

l) wyboru przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Staszowie –

projekt nr 105/15,

m) wyboru przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości Rady

Miejskiej w Staszowie – projekt nr 106/15,

n) wyboru przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Rady

Miejskiej w Staszowie – projekt nr 107/15,

o)  wyboru  przewodniczącego  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Rady  Miejskiej
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w Staszowie – projekt nr 108/15,

p)  utworzenia  odrębnych  obwodów  głosowania  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Staszów  –

projekt nr 103/15.

7. Wolne wnioski i zapytania w tym:

-  informacja  z  działalności  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  za  okres  od

27 kwietnia 2015 r. do 22 czerwca 2015 r.

8. Zamknięcie obrad sesji.

Po zapoznaniu z  porządkiem o zabranie głosu poprosił  radny Tomasz Otrębski,  który wniósł

poprawkę do przedstawionego porządku obrad poprzez wprowadzenie po pkt 6. o treści „Podjęcie

uchwał w sprawie” pkt. 7. „Interpelacje radnych”, z uwagi na pominięcie przedmiotowego punktu

w proponowanym porządku.

Radni nie wnieśli uwag do powyższego.

Innych wniosków, uwag nie zgłoszono.

Pan Ireneusz  Kwiecjasz poddał  pod głosowanie  odczytany porządek obrad  z  uwzględnieniem

poprawki zgłoszonej przez radnego Tomasza Otrębskiego, który przy 18 głosach za i 2 głosach

wstrzymujących się (obecnych było 20 radnych) został przyjęty.

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do protokołu z sesji z dnia 29 maja 2015 roku i przyjęli go  jednomyślnie

(obecnych było 19 radnych).

Ad. 3 

Opinia  Rady Miejskiej  w Staszowie  w sprawie dalszego funkcjonowania Przedsiębiorstwa

Komunikacji Samochodowej w Staszowie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością – projekt

nr 1/15.

W powyższym punkcie porządku obrad głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek

Kopeć, który  na  wstępie  wypowiedzi  poinformował,  iż  opinię  w  tym  zakresie,  jako  100  %

udziałowiec Spółki  mógł  podjąć jednoosobowo, jednak sprawa została skierowana do Wysokiej

Rady, celem uzyskania stanowiska w przedmiotowej kwestii przez organ stanowiący gminy. Dodał,

iż podjęcie niniejszej decyzji uwarunkowane zostało sytuacją finansową, w której obecnie znajduje

się  przedsiębiorstwo,  gdzie  suma  strat  z  lat  ubiegłych  przewyższa  sumę  kapitału  zapasowego

i  rezerwowego  oraz  połowę  kapitału  zakładowego.  Następnie  nadmienił,  iż  pomimo  w/w

przekroczenia,  Spółka dzięki uzyskanej  pomocy publicznej oraz podjętych działań naprawczych

w 2014 roku uzyskała dodatni wynik finansowy i zysk za I kwartał 2015 roku. Ponadto przekazał,

iż  z  informacji  uzyskanych  od  Prezesa  Zarządu  Spółki  Elżbiety  Florys  podczas  wspólnego

posiedzenia Komisji Rady Miejskiej wynika, że przedsiębiorstwo zostało rozliczone z udzielonej

pomocy publicznej w wysokości 2 700 000,00 zł, która to pomoc przeznaczona została na wsparcie
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procesu restrukturyzacyjnego Spółki. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz Leszek Kopeć zwrócił

się  do  Wysokiej  Rady  o  wyrażenie  stanowiska  i  wypracowanie  opinii  w  sprawie  dalszego

funkcjonowania Spółki PKS.

Następnie głos zabrał   radny Jerzy Kozioł,  który poinformował,  iż  odniesie  się  do informacji

w powyższym temacie uzyskanych przez radnych podczas wspólnego posiedzenia Komisji, które

odbyło się przed dzisiejszą sesją. Poinformował, iż z wyjaśnień Prezesa Zarządu Elżbiety Florys

wynika,  iż  działalność  przedsiębiorstwa  zaczęła  przynosić  zyski,  rozliczona  została  pomoc

publiczna  uzyskana  z  Ministerstwa  Skarbu  Państwa,  jak  również  firma  zatrudnia  ponad  120

pracowników,  stając  się  tym  samym  jednym  z  większych  zakładów  pracy  na  terenie  miasta

Staszowa. Wspomniał, iż część radnych Rady Miejskiej podejmując decyzję o dokapitalizowaniu

Spółki miała obawy, czy udzielenie wsparcia finansowego przedsiębiorstwu będzie słuszne, jednak

Rada  zdecydowała  o  udzieleniu  pomocy,  co  zdaniem  radnego  obecnie  ma  wymierne  efekty.

Ponadto  radny Kozioł  wyraził  zadowolenie,  iż  radni  którzy mieli  wówczas  wątpliwości,  co  do

słuszności  dokapitalizowania  przedsiębiorstwa,  obecnie  głosują  za  dalszym  funkcjonowaniem

przedsiębiorstwa. Na zakończenie wypowiedzi stwierdził, iż wsparcie samorządu i podjęte działania

naprawcze  przez  pracowników  przedsiębiorstwa  w  przyszłości  przyniosą  stabilność

funkcjonowania Spółki. 

O  zabranie  głosu  poprosił  radny  Tomasz  Otrębski,  który  poprosił  Panią  Elżbietę  Florys

o przedstawienie  zgromadzonym na sesji  obecną sytuację  przedsiębiorstwa.  Ponadto stwierdził,

iż  dochodzą  go  sygnały o  obawach i  niepokoju  załogi  Spółki,  co  do  dalszego  istnienia  firmy.

Poprosił więc Prezes Zarządu o wypowiedź w poruszonym zakresie.

Pani  Elżbieta  Florys  –  Prezes  Zarządu   Przedsiębiorstwa  Komunikacji  Samochodowej

w Staszowie  Spółka z  ograniczoną odpowiedzialnością  odniosła  się  do  wypowiedzi  radnego

Tomasza Otrębskiego i stwierdziła, iż jej zdaniem wśród załogi przedsiębiorstwa, nie ma niepokoju,

co do dalszego funkcjonowania Spółki z uwagi, iż systematycznie i na bieżąco prowadzi z nimi

rozmowy w tym zakresie.  Następnie  dodała,  iż  w najbliższym czasie  najważniejsze  dla  Spółki

będzie korzystne rozstrzygnięcie postępowań przetargowych na dowóz uczniów w roku szkolnym

2015/2016.  Podziękowała  Burmistrzowi  i  Radzie  Miejskiej  za  dotychczasową pomoc,  wsparcie

i przychylność, która pozwoliła na utrzymanie funkcjonowania przedsiębiorstwa.

Pan Ireneusz Kwiecjasz  podziękował przedmówcy za wypowiedź i  zapytał radnych, czy radni

mają inne pytania, uwagi.

Radni nie podjęli dyskusji.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie opinię, która przez Radę

Miejską został przyjęta jednogłośnie (obecnych było 20 radnych).
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Ad. 4

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  poprosił Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  Joannę  Pokorę

o omówienie sprawozdania finansowego za 2014 rok, sprawozdania z wykonania budżetu Miasta

i Gmin y Staszów za 2014 rok oraz przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Miasta

i Gminy Staszów.

Na wstępie Pani Joanna Pokora odniosła się do sprawozdania finansowego za 2014 rok na który

składa się:

– bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego;

– bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego;

– rachunek zysków i strat jednostki;

– zestawienie zmian w funduszu jednostki.

Poinformowała,  że  Bilans  z  wykonania  budżetu  -   suma aktywów na koniec  2014 r.  wynosiła

2.914.462,67 zł,  z czego środki pieniężne w kwocie 2.340.597,60 zł - są to środki na rachunku

jednostki budżetowej, pozostałe środki pieniężne są to środki na wydatki niewygasające. Następna

pozycja  to  należności  i  rozliczenia   w  kwocie  573.865,07  zł,  z  tego  należności  od  budżetów

w wysokości 473.649,29 zł oraz pozostałe należności i rozliczenia w wysokości 100.215,78 zł (są to

należności  od  budżetów  skarbowych).  Po  stronie  Pasywów  zobowiązania  wynoszą

37.918.900,19 zł,  z  tego zobowiązania finansowe (kredyty zaciągnięte  do 2027 r.).  Wśród nich

mamy  zobowiązania  krótkoterminowe  (do  12  miesięcy)  w  kwocie  600.000,00  zł  są  to  raty

kapitałowe  do  spłaty  w  2015  r.,  zaś  długoterminowe  (powyżej  12  miesięcy)  są  w  kwocie

37.300.000,00 zł. i zobowiązania wobec budżetów w kwocie 18.900,19 zł. Skumulowany wynik

budżetu  wynosi  -  34.516.839,44 zł,  inne  pasywa w kwocie  1.361.537,00 zł-  jest  to  subwencja

oświatowa, która wpłynęła w grudniu, a dotyczy dochodów z 2015 r., deficyt budżetu to kwota

1.985.271,06 zł.  Jest  to  różnica  pomiędzy wykonaniem dochodów i  wydatków.  Następnie  Pani

Skarbnik Miasta i Gminy Staszów omówiła Bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu

budżetowego i poszczególne pozycje składające się na ten bilans po stronie aktywów i pasywów.

Zwróciła uwagę na: środki trwałe w kwocie 139.685.304,51 zł, jest to wartość środków trwałych

netto, czyli brutto po odjęciu umorzenia, oraz na grunty w kwocie 45.037.961,83 zł, z tego budynki,

lokale  i  obiekty inżynierii  lądowej i  wodnej  w kwocie 90.873.104,76 zł,  urządzenia techniczne

i  maszyny  w  kwocie  1.914.404,49  zł,  środki  transportu  1.632.354,72  zł,  inne  środki  trwałe

227.478,71 zł.  Z kolei  środki trwałe w budowie to jest  kwota 6.095.184,96 zł  są to inwestycje

rozpoczęte w roku 2014 jak również w latach poprzednich. Następna pozycja to długoterminowe

aktywa finansowe, z tego akcje i  udziały w kwocie 45.165.300,00 zł.  Pani Skarbnik wyjaśniła,

że mamy udziały w spółkach gminy ze 100 % udziałem jak również udziały lub akcje w innych

spółkach. Aktywa obrotowe wynoszą 11.171.607,86 zł, z tego 10.583.800,37 zł stanowią należności
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krótkoterminowe, zaliczki alimentacyjne stanowią kwotę powyżej  9 mln złotych. Następnie jest

podział na krótkoterminowe aktywa finansowe (kwota 538.274,10 zł) - są to środki na rachunkach

bankowych jednostek budżetowych. Suma aktywów wynosi 202.117.397,33 zł. Po stronie pasywów

Fundusz wynosi 194.382.781,12 zł, z czego Fundusz jednostki wynosi 182.823.031,97 zł, wynik

finansowy  11.564.889,45 zł, z czego zysk w jednostce budżetowej (Urząd MiG)  52.303.814,26 zł,

a  strata  w  jednostkach  oświatowych  40.738.924,81  zł.  Następnie  zobowiązania  i  rezerwy  na

zobowiązania - kwota 4.723.876,89 zł,  są to zobowiązania krótkoterminowe, niewymagalne, ich

termin płatności jeszcze nie minął. Następnie pani Skarbnik przeszła do omówienia Zestawienia

zmian w funduszu jednostki, który na koniec okresu wyniósł 182.823.031,97 zł., wynik finansowy

netto za 2014 rok wyniósł 11.564.889,45 zł. Wpływ na niego miały wszystkie koszty i przychody

wyszczególnione  w  rachunku  zysków  i  strat.  Zysk  z  działalności  podstawowej  wyniósł

9.669.286,39 zł, a kwota zysku ostatecznego to 11.564.889,45 zł.

Następnie  przedstawiła  informację  o  stanie  mienia  komunalnego  oraz  informację  o  przebiegu

wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2014 rok.  Zapoznała zgromadzonych z Uchwałą

Nr  43/2015  z  dnia  20  kwietnia  2015  roku  VI  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  w  Kielcach,  który  po  zbadaniu  sprawozdań  z  wykonania  budżetu  postanowił

zaopiniować  pozytywnie  przedłożone  przez  Burmistrza  Miasta  i  Gminy Staszów sprawozdania

z wykonania budżetu za 2014 rok (uchwała w załączeniu do protokołu).

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  udzielił  głosu Panu  Tomaszowi  Klimkowi  –

Przewodniczącemu  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Staszowie, który  odczytał  treść

wniosku Komisji  Rewizyjnej  w sprawie udzielenia  absolutorium Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy

Staszów za  2014 rok (w załączeniu  do  protokołu).  Ponadto  zapoznał  zgromadzonych z  treścią

Uchwały Nr 74/2015 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia

15 czerwca 2013 roku w sprawie opinii  o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium.

Zgodnie z treścią przedmiotowej uchwały na podstawie art. 13 pkt 8 w związku z art. 19 ust. 2

ustawy z dnia 7 października 1992 r. o regionalnych izbach obrachunkowych (t. j. Dz. U. z 2012 r.,

poz.  1113)  po  zbadaniu  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w  Staszowie  w  sprawie

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów za 2014 rok VI Skład Orzekający

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach postanowił zaopiniować pozytywnie przedmiotowy

wniosek Komisji (w załączeniu do protokołu).

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz podziękował  Przewodniczącemu  Komisji  Rewizyjnej  za  zapoznanie

z treścią wniosku i opinią RIO o przedmiotowym wniosku Komisji, a następnie zapytał, czy radni

mają pytania, uwagi do powyższych sprawozdań.

Radni nie podjęli dyskusji w przedmiotowym zakresie.
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Ad. 5 a

Pan Sławomir Mikula  – Sekretarz  Miasta i  Gminy Staszów  zapoznał  z  projektem uchwały

w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  2014  rok  wraz  ze  sprawozdaniem

z wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2014 rok – projekt nr 90/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/85/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 b

Pan  Sławomir  Mikula  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie   udzielenia  absolutorium

Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów za 2014 rok – projekt nr 91/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/86/15

(w załączeniu do protokołu).

O zabranie głosu poprosił Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć, który podziękował

radnym za  jednogłośność  w udzieleniu  absolutorium i  wyrażone  zaufanie  w stosunku  do jego

osoby, jak i poprzedniego Burmistrza realizującego budżet gminny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził kilkuminutowa przerwę w obradach.

Po przerwie Pan Ireneusz Kwiecjasz wznowił obrady i przystąpiono do dalszej realizacji porządku

obrad. 

Ad. 6 a

Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych zapoznała

z  projektem uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Miejsko  -

Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Staszowie za 2014 rok –

projekt nr 92/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/87/15

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 6 b

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt

uchwały w sprawie  zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2014 rok Staszowskiego

Ośrodka Kultury w Staszowie – projekt nr 93/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/88/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6 c

Pani  Jolanta  Macias zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego

sprawozdania finansowego za 2014 rok Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Staszów – projekt nr

94/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/89/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6 d

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2015 rok – projekt nr

97/15.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt

uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XI/90/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6 e

Pani  Joanna  Pokora odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027 – projekt nr 98/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XI/91/15
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(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6 f

Pani  Alina  Kuszła  –  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Inwestycji,  Planowania  Przestrzennego

i Pozyskiwania Środków Finansowych przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do

sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Strefy „A” w Grzybowie  –

projekt nr 99/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/92/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6 g

Pani  Alina  Kuszła  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia

Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Stefy „B” i „C” w Grzybowie – projekt nr

100/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/93/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6 h

Pani  Maria  Malczyk  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i  Rolnictwa  odczytała  projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na  nabycie  nieruchomości

gruntowej – projekt nr 96/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/94/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6 i

Pani Maria Malczyk zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości w drodze przetargu ustnego ograniczonego – projekt nr 104/15.

Po  zapoznaniu  z  projektem o  zabranie  głosu  poprosił  radny  Tomasz  Otrębski,  który  zapytał

Kierownik Malczyk o średnią cenę sprzedaży 1m2 gruntu w rejonie osiedla Golejów.

Pani Maria Malczyk odpowiedziała, iż po uprzednim sporządzeniu operatu szacunkowego przez
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rzeczoznawcę ustalona rynkowa ceny gruntu w tym rejonie waha się w granicach 80,00 zł – 100,00

zł.

Radni nie zgłosili innych pytań, nie podjęli dyskusji.

Pan Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/95/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6 j

Pan Sławomir Mikula przedstawił  projekt  uchwały w sprawie  dokonania  zmiany Uchwały nr

III/7/14 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 11 grudnia 2014 roku w sprawie powołania stałych

komisji  Rady Miejskiej  w Staszowie,  ustalenia  zakresów ich działania  i  składów osobowych –

projekt nr 95/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/96/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6 k

Pan  Sławomir  Mikula  zapoznał  z  projektem  uchwały  w  sprawie  odwołania  z  funkcji

przewodniczących Komisji Rady Miejskiej – projekt nr 101/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 12 głosach za i  8 głosach wstrzymujących się (obecnych było 20 radnych)

podjęła

Uchwałę Nr XI/97/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6 l

Pan Sławomir Mikula przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji

Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 105/15.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 12 głosach za, 5 głosach przeciw i 3 głosach wstrzymujących się (obecnych było

20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/98/15

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 6 m

Pan  Sławomir  Mikula  zapoznał  z  projektem  uchwały  w  sprawie  wyboru  przewodniczącego

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości Rady Miejskiej  w Staszowie – projekt nr

106/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 12 głosach za, 5 głosach przeciw i 3 głosach wstrzymujących się (obecnych było

20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/99/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6 n

Pan  Sławomir  Mikula  zapoznał  z  projektem  uchwały  w  sprawie  wyboru  przewodniczącego

Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr

107/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 14 głosach za, 5 głosach przeciw i 1 głosach wstrzymujących się (obecnych było

20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/100/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6 o

Pan Sławomir Mikula przedstawił projekt uchwały w sprawie  wyboru przewodniczącego Komisji

Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 108/15.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 11 głosach za, 3 głosach przeciw i 6 głosach wstrzymujących się (obecnych było

20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/101/15

(w załączeniu do protokołu).

O zabranie głosu poprosił  radny Jerzy Kozioł, który odniósł się do podjętych powyżej uchwał

w sprawie wyboru nowych przewodniczących wyżej przedstawionych Komisji Rady Miejskiej. Na

wstępie pogratulował nowo wybranym przewodniczącym objęcia funkcji i życzył merytorycznej,

owocnej  pracy na  rzecz  wszystkich  mieszkańców gminy.  Dodał,  iż  jego zdaniem w zaistniałej

sytuacji  w  zmianie  dotychczasowych  przewodniczących  Komisji  zabrakło  podziękowania

im za  włożoną  przez  nich  pracę  w prawidłowe działanie  i  funkcjonowanie  Komisji  sprawując
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w większości  z  nich  funkcję  przez  ostatnich  kilka  lat.  Następnie  w imieniu  własnym i  części

radnych podziękował dotychczasowym przewodniczącym Komisji za kompetentne i merytoryczne

sprawowanie funkcji. Dodał, iż jego zdaniem podjęcie przez dotychczasowych przewodniczących

decyzji o rezygnacji z pełnienia funkcji pokazują, że są osoby dla których honor i godność osobista

ma jeszcze znaczenie.

Ad. 6 p

Pan Sławomir Mikula  przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów

głosowania na terenie Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 103/15.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XI/102/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 7

Radni nie zgłosili interpelacji.

Ad. 8

W  wolnych  wnioskach  i  zapytaniach  Burmistrz  Leszek  Kopeć przedłożył  Radzie  Miejskiej

informacją z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od 27 kwietnia 2015 r. do

22 czerwca 2015 r. (w załączeniu).

Następnie  odniósł  się  do  wypowiedzi  radnego  Jerzego  Kozioła  wyrażonej  w  stosunku  zmian

personalnych  przewodniczących  Komisji  Rady  i  wyraził  przekonanie  o  możliwość  dalszej

współpracy ze wszystkimi radnymi zasiadającymi w Radzie Miejskiej.

Radny  Jerzy  Kozioł odniósł  się  do  powyższego  i  dodał,  iż  w  swojej  wypowiedzi  chciał

podziękować  dotychczasowym  przewodniczącym  za  należyte  sprawowanie  przez  ostatnie  lata

funkcji przewodniczących Komisji Rady Miejskiej.

Radna Ewa Markiewicz zawnioskowała o dokonanie przeglądu ławek znajdujących się na terenie

osiedla  Północ.  Dodała,  iż  w/w  ławki  pod  wpływem  warunków  atmosferycznych  uległy

zniszczeniu, w związku z czym wymagają odnowienia i konserwacji.

Następnie głos zabrał Przewodniczący Zarządu Osiedla Północ Adam Koziński, który poruszył

kwestię braku części pojemników przeznaczonych do segregacji odpadów komunalnych na terenie

Osiedla  Północ  w  Staszowie,  w  związku  z  czym  zwrócił  się  o  przeanalizowanie  zgłoszonego

problemu i uzupełnienie brakujących pojemników.

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował dotychczasowym przewodniczącym Komisji za 

włożoną pracę w prawidłowe działanie Komisji Rady i pogratulował nowowybranym objęcie 

niniejszych funkcji..
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Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 9

Ireneusz Kwiecjasz podziękował za udział w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz.1300 do godz.1610.

                                                                                                                       
                                                                                                                  Przewodniczący 
                                                                                                      Rady Miejskiej w Staszowie

                                                                                                           (-) Ireneusz Kwiecjasz
Protokołowała:
   A. Janicka
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